

# 免税 TAX-FREE 免税

消費税率：8%	Consumption tax rate: 8%	消費稅稅率8%
還付率：8%	Refund rate: 8%	退稅率：8%

【免税対象者】	Tax exempt person	免税的人】
① 日本滞在期間が6ヶ月未満の外国人（日本で勤務する外国人含まれない）	① Foreigner whose stay in Japan is less than 6 months (not included in foreigners working in Japan)	
① 外国人不及日本的逗留期為6個月（不包括外國人在日本工作）		
② 外国政府又は国際機関の公務を帯びる外国人	② Foreigners who take official duties of a foreign government or international organization	
② 外国人承擔外國政府或國際組織的正式商用		
③ 日本国籍を保有しているが2年以上海外に居住している者	③ Those who possess Japanese nationality but have lived abroad for two years or more	
③ 誰擁有日本國籍，但你在國外生活了兩年多		
④ 日本国籍を有する者は対象外	④ Not applicable for those with Japanese nationality	
④ 人誰擁有日本國籍不是蓋的		
⑤ 買い物されたご本人（代理人不可）	⑤ Person who was shopping (proxy inability)	
⑤ 購物已經有問題的人（不具代表性）		

【一般物品】	General goods	一般貨物】
免税対象品	Tax exempt items	免税商品
家電、装飾品、時計、衣類、靴、鞆、雑貨、時計、宝飾品、民芸品など	home appliances, accessories, watches, clothes, shoes, shoes, bags, miscellaneous goods, watches, jewelry items, folk crafts, etc.	
家電，飾品，手錶，服裝，鞋，箱包，配飾，手錶，珠寶，工藝品等。		
免税対象額	Tax exemption amount	免税數額
1日1店舗あたりの合計購入額が5,400円以上（税込）	Total purchase amount per store per day is 5,400 yen or more (tax included)	
4天每店1合計的採購金額5400日元以上（含稅）		
免税条件	Tax-free conditions	免税條件
個人で消費するもの（販売用・事業用は免税対象外）日本入国日から6ヶ月以内に日本国外へ未開封のまま持ち出すこと	Things consumed by individuals (excluding tax exempt for sales / business use)	
Withdrawing unopened from outside Japan within six months from the date of entry into Japan		
那些由個人消費（出售供和業務超出了免税）這將未開封的日本以外的六個月內，從入境日本的日期		

【消耗品】	the expendables	耗材】
免税対象品	Tax exempt items	免税商品
*食品、果物、飲料、医薬品、化粧品、たばこなど	* Food, fruits, beverages, pharmaceuticals, cosmetics, tobacco etc.	
*食品，水果，飲料，藥品，化妝品，煙草等		
免税対象額	Tax exemption amount	免税數額
*1日1店舗あたりの合計購入額が5,400円以上54万円まで（税込）	* Total purchase amount per store per day is 5,400 yen or more to 540,000 yen (including tax)	
*最高540000日元總購買量為每天1號店5400日元以上（含稅）		
免税条件	Tax-free conditions	免税條件
*個人で消費するもの（販売用・事業用は免税対象外）購入日から30日以内に日本国外へ未開封のまま持ち出すこと	*Things consumed by individuals (excluding tax exempt for sales / business use)	
Withdrawing unopened from outside Japan within 30 days from the date of purchase		
*那些由個人消費（出售供和業務超出了免税）從購買之日起這30天之內到日本之外帶來未拆封		

- ※ 一般物品と消耗品を合算することはできません
- ※ General goods and expendable items can not be added
- ※ 這是不可能的總結一般產品消耗品